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Mövenpick Hotel & Resort Al Bida’a Kuwait 
Salmiya 22084 | P.O. Box 7306
Kuwait | Kuwait
Phone +965 22 25 31 00
resort.albidaakuwait@movenpick.com
movenpick.com/kuwait-albidaa Al Bida'a

Kuwait

Wherever you happen to be at the moment, you can take advantage 

of our unique Mövenpick Meetings & Events quality programme in 

any Mövenpick Hotels & Resorts at around 81 international addresses. 

This programme stands for professional Event Management with 

competence and know-how, and creates the optimal conditions to 

ensure that your event will be a complete success.

Your personal contact partner will take over the entire organisation for 

you, will ensure a top service and offer you a wide range of culinary 

possibilities. In short: you can relax and concentrate on your business. 

We take care of the rest.

You can also find further information about Mövenpick Meetings & 

Events in our Meeting and Event Planner or on the Internet: 

www.movenpick.com



Location
Overview

Kuwait’s best 5 star business resort with long term facilities. 
The resort is superbly located on the coastline in Salmiya, in 
close proximity to shopping districts and minutes from Kuwait 
international airport and Kuwait city.

Rooms and amenities 
The hotel consists of 292 units divided into 110 studios, 51 Sea View 
Deluxe rooms, 7 Executive Suites, 7 Ambassador Suites, 1 Royal Suite 
with three bedrooms, 80 two-bedroom residential suites, 22 three 
bedroom residential suites with kitchenettes and 14 family villas with 
kitchen, dining room and living room.

Dining and entertainment 
Mövenpick Hotel & Resort Al Bida’a prides itself with its all day dining 
venues. The Beldani Seafood & Grill Restaurant with its breathtaking 
view, the Veranda Café lobby lounge with its terrace, Breeze 
Restaurant, pool bar or just spending a lazy afternoon on the Shisha 
terrace are sure to match your choice of a fine dining and setting.

Sport and leisure 
The indoor gym, cutting edge fitness centre and four swimming 
pools are just a few of the numerous choices of keeping fit and are 
sure to match your choice of activity. The resort’s outdoor facilities 
are unparalleled with its sea-front swimming pool. The luxurious spa 
offers you a wide variety of soothing treatments in a dreamy setting.

Conferences and banquets 
The hotel holds eleven state-of-the-art meeting rooms available 
for conferences or business seminars, and one divisible ballroom 
accommodating up to 250 delegates. A dedicated support team from 
the Mövenpick Meetings & Events Programme is ready to make sure 
your event is a total success.

يجمع فندق ومنتجع موڤنبيك البدع الكويت بين الرفاهية والأعمال ويتمتع 
بمرافق خمس نجوم وموقع إستراتيجي على الساحل في منطقة السالمية 

- المنطقة السكنية والتجارية الأكثر رواجاً في الكويت. يبعدالفندق دقائق 
معدودة عن مطارالكويت الدولي وأقل من عشر دقائق عن مركز الكويت 

للمعارض بالإضافة إلى قربه من مراكز التسوق.

الغرف ووسائل الراحة
يضم الفندق 292 وحدة شاملة 110 استوديو ، 51 غرفة فاخرة مطلة على 

البحر، ٧ أجنحة تنفيذية، ٧ أجنحة للسفراء، جناح ملكي مؤلف من ثلاث غرف 
نوم، 80 جناح سكني مؤلف من غرفتي نوم، 22 جناح سكني يحتوي كل واحد 
على ثلاث غرف نوم ومطبخ، 14 فيلا عائلية مع مطبخ، غرفة الطعام وغرفة 

الجلوس.

المطاعم والترفيه
يفتخر فندق ومنتجع موڤنبيك البدع بمطاعمه المتنوعة التي تقدم وجبات 
طوال اليوم. مطعم بلداني بمناظر البحر الخلابة وروعة الطعام المتخصص 

بثمار البحر والمشاوي. مقهى الفيراندا الواقع في البهو مع التراس، 
بار المسبح ومطعم بريز كما يمكنكم الإسترخاء بعد الظهر على التراس 

والإستمتاع بالشيشا. مطاعم متنوعة ترضي جميع الأذواق.

الإسترخاء
ضيوفنا الكرام، يمكنكم المحافظة على لياقتكم البدنية وانتقاء الرياضة التي 
تناسبكم. إن فندق ومنتجع موڤنبيك البدع يقدم الكثيرمن الخيارات من خلال 
إلى  الداخلية. بالإضافة  البدنية شايبس والأربع مسابح  نادي الصحة واللياقة 
ذلك، يمكنكم استكشاف المرافق الخارجية ومسبح الفندق المميز بقربه من 
الشاطىء والذي تحيط به حدائق غناء ذات هندسة فريدة. وهناك كذلك السبا 

الذي يقدم العلاجات المختلفة في جو من الرفاهية.    

الإجتماعات والفعاليات
يضم الفندق 11 قاعة كاملة التجهيز للإجتماعات وقاعة قابلة للتقسيم 

لتلبية متطلبات زبائننا الكرام والتي تستطيع أن تستقبل حتى 250 شخصاً. 
كما يقدم برنامج "Meetings & Events"  فريق متمرس، ذو كفاءة عالية 

لتحويل مناسباتكم إلى نجاح باهر.

الموقــع
مميزاتــه
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1  Slaysel 1 97.37 9.10 10.70 2.80 28 40 - 50 40 60 √ √ Carpeted

2  Slaysel 2 81.90 9.10 9.00 2.80 22 30 - 40 32 40 √ √ Carpeted

3  Slaysel 3 78.26 9.10 8.60 2.80 18 28 - 32 24 40 √ √ Carpeted

4  Slaysel 2 & 3 169.26 9.10 18.60 2.80 30 48 28 60 60 80 √ √ Carpeted

5  Slaysel 4 81.90 9.10 9.00 2.80 22 30 - 40 32 40 √ √ Carpeted

56  Slaysel 5 78.26 9.10 8.60 2.80 18 28 - 32 24 40 √ √ Carpeted

7  Slaysel 4 & 5 169.26 9.10 18.60 2.80 30 48 28 60 60 80 √ √ Carpeted

8  Slaysel 6 81.90 9.10 9.00 2.80 22 30 - 40 32 40 √ √ Carpeted

9  Slaysel 7 78.26 9.10 8.60 2.80 18 28 - 32 24 40 √ √ Carpeted

10  Slaysel 6 & 7 169.26 9.10 18.60 2.80 30 48 28 60 60 80 √ √ Carpeted

11  Al Bida'a Ballroom 1 192.50 17.50 11.00 6.00 40 54 16 100 90 150 √ x Carpeted

12  Al Bida'a Ballroom 2 113.75 17.50 6.50 6.00 30 36 16 60 45 80 √ x Carpeted

13  Al Bida'a Ballroom 1 & 2 306.25 17.50 17.50 6.00 60 120 30 200 180 250 √ x Carpeted

14  Al Bida'a 3 81.90 9.10 9.00 2.80 22 30 - 40 32 40 √ √ Carpeted

15  Al Bida'a 4 78.26 9.10 8.60 2.80 18 28 - 32 24 40 √ √ Carpeted

16  Al Bida'a 3 & 4 169.26 9.10 18.60 2.80 30 48 28 60 60 80 √ √ Carpeted

17  Al Bida'a 5 81.90 9.10 9.00 2.80 22 30 - 40 32 40 √ √ Carpeted

18  Al Bida'a 6 78.26 9.10 8.60 2.80 18 28 - 32 24 40 √ √ Carpeted

19  Al Bida'a  5 & 6 169.26 9.10 18.60 2.80 30 48 28 60 60 80 √ √ Carpeted

أهلًا وسهلًا بكم في الكويت، مدينة الساحل. مدينة الكويت في تطور مستمر وتألق دائم فهي لم تفقد رونق المزيج ما بين روعة الشرق وحسن الضيافة التقليدية. تتميز الكويت 
بترحيبها الدافىء وسحرها العالمي.

explore
Welcome to Kuwait, the “city coast”. Kuwait is a city in constant development and rise yet hasn’t lost its fascinating blend of Arab charm and traditional 
hospitality. Kuwait is renowned for its welcoming warmth and its cosmopolitan appeal. The city’s beautiful architecture dominates the city skyline and 
the magnificent rolling coastline attracts visitors all year round.

إكتشفوا


